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§ 27  

Information, nämndens och förvaltningens frågor 

I pärm på bordet anmäldes inkomna protokoll med mera.  

(Bilaga 1 § 27) 

 

- Skrivelse anmäldes av Bengt Porseby (L): Skrivelse om flexibel 

dagverksamhet för äldre. 

 

Beslut 
Stadsdelsnämnden ger förvaltningen i uppdrag att bereda skrivelsen 

och återkomma till nämnden. 

 

 

Övriga frågor 
Aras Amin (M) frågade angående placeringen för politikerna under 

Tensta marknad, om det är först till kvarn som gäller eller hur ser 

bokningssystemet ut? 

Han undrade även om det är ungdomar från området som arbetar 

under Tensta marknad? 

Förvaltningen tar med sig frågan till Glad stad. 

 

 

 


